



Village de Senneville
Province de Québec

**AVIS PUBLIC
MODIFICATION DU CALENDRIER DES SÉANCES
ORDINAIRES
DU CONSEIL MUNICIPAL POUR L'ANNÉE 2023**

AVIS PUBLIC est par la présente donné, que le conseil de la Municipalité de Senneville a adopté, à sa séance ordinaire du 26 septembre 2023, la résolution 2023-09-798 visant à modifier la résolution 2022-11-651, adoptée le mardi 22 novembre 2022;

QUE la résolution 2023-09-798 a pour objet de modifier le calendrier des séances ordinaires du conseil municipal pour l'année 2023;

QUE le calendrier des séances ordinaires du conseil pour l'année 2023 est modifié de la façon suivante :

- La séance ordinaire fixée au mardi 12 décembre 2023 est repoussée au mardi 19 décembre 2023;

QUE le procès-verbal de la séance ordinaire du 26 septembre 2023 sera disponible pour consultation sur le [site internet de la municipalité](#) une fois adopté par le conseil;

DONNÉ à Senneville, le 27 septembre 2023.

**NOTICE OF CONVENING
MODIFICATION TO THE MUNICIPALITY OF
SENNEVILLE'S COUNCIL REGULAR SITTINGS
CALENDAR FOR THE YEAR 2023**

PUBLIC NOTICE is hereby given that the council of the Municipality of Senneville adopted, at its regular meeting of September 26, 2023, resolution 2023-09-798 aimed at modifying resolution 2022-11-651 adopted on Tuesday, November 22, 2022;

THAT the purpose of resolution 2023-09-798 is to modify the calendar of ordinary sittings of the municipal council for the year 2023;

THAT the schedule of regular council sittings for the year 2023 is modified as follows:

- The regular sitting set for Tuesday, December 12, 2023, is postponed to Tuesday, December 19, 2023;

THAT the minutes of the regular meeting of September 26, 2023, will be available for consultation on the [municipality's website](#) once adopted by the council;

GIVEN in Senneville, September 27, 2023.

(Original signé)

Stephane Robinson
Assistant-Greffier/Assistant Clerk